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5393 Sayılı Belediye Yasasrnrn 20.maddesi uyarınca HAZİRAN 2024 Olağan Meclis Toplantısı
07.06.2021 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 07.06.2024 tarihli Meclis Toplantısında
tüm Bcle«liye Mectis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.

202.1 HAZIRAN AYI oLAGAN MECLISI

BlROt, ARSLAN: Değerli meclis üyelerimiz, bizlei Kepez Belediyesi sosyal medya

hesaplarımızdan ve televizyonları başında canlı yayında izleyen kıymetli hemşerilerim, değerli
biirokratlarımız ve basınımızın siz güzide temsilcileri sizleri saygı ile sevgi ile selamlıyorum. Mayıs
ayında l9 Mayıs Atatürk'ü Anma Gençlik ve Spor Bayramımızr kutladık. Beldemizin önemli bir
geleneği olan geleneksel yağlı güreş etkinliğimizi l9 Mayıs tarihinde gerçekleştirdik. Gerçekten
bize muhtarlık döneminden, dedelerimizden, babalaıımızdan, amcalanmızdan, dayılanmızdan kalan
yağlı güreş, ata sporu yağlı güreşin 53'üncüsünü Kepez'de gerçekleştirmenin hep birlikte
mutlı.ıluğunu ve onurunu yaşadık. Şunu özellikle kamuoyuna paylaşmak isterim, bu etkinlik evet

sadece pandemi döneminde ve ihtilal döneminde yapılmamış. Mütarlık döneminde düşiiniin ki
reklaının olmadığı, sponsorlukların olmadığı yıllarda evet köyün, köyümüzün büyükleri burada
gerçekten aile başına önemli destekler, maddi manevi destekler sunaıak bu Kepez Köyü Yağlı
Gtircşler etkinliğini düzenlemişler ve 1992 yılından itibaren de belediye olduktan tarihten itibaren
de belediye olarak bu görevi üstlenmişiz ve bu süreçte aralıksız olarak dediğim gibi sadece ihtilal
döne mi ve pandemi sürecinde bir de geçen yıl biliyorsunuz malumunuz Kahramanmaraş
depreminin yası döneminde meclis kararı almış ve düzenlememiştik. Onun dışında her yıl yağlı
güreş elkinliğimizi gerçekleştirdik ve 53'iincüsünü bu yıl gerçekleştirdik. Dolayısıyla bu ülkenin en
kıymetli pehlivanlarını Kepezli, Çanakkaleli, çevre ilçelerden de, çevre şehir|erden gelen güreş

severlerle buluşturduk. Şunu özellikle de belirtmek isterim; Baş pehlivan olan Sayın Ertuğrul
Dağdeviren herhangi bir ücret talep etmedi. Ben bugiin dedi bu güreşi Mustafa Kemal ATATÜRK
ve silah arkadaşlan adına güreşmek istiyorum diyerek böyle birjest yaptı ve zorlu geçen müsabaka
sonunda da gerçekten bu giireşçimiz de baş pehlivan oldu. Ben buradan organizasyonumuza katılan
tünı güreşçilerimize, sporcularımıza teşekkür etmek istiyorum. Ayrıca bizleri yalnız bırakmayan
civar köylerden, ilçelerden, illerden bu organizasyonumuza kaülan ti.irn güreş severlerimize
teşekkür etmek istiyorum. Ata sporumuz güreşi seven ve izleyen tüm güreş severlere teşekkür
etmek isliyorum. Tabi ki Kepez Belediyesinin kıymetli emekçileri bu organizasyonda önemli
g(ircı,ler üstlend çalışma arkadaşlanma
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giireşin bir parçası, bu kültürün bir parçası olan ağahk var, Bizim de bir güreş ağamız vardı Sayın
[-okman EVİŞ. Ben buradan da Sayın Ağamız Lokman EVİŞ'e teşekktlr etmek istiyorum, değerli
n,ıeclis üyeleri. değerli kamuoyu Mayıs ayı içerisinde Kepez Belediyesi Kent Konseyimizin olağan
geırel kurulunu gerçekleştirdik ve 2019-2024 yıllan arasında görev yapan, bir önceki dönem görev
yapaıı Sayın Başkan, Yürütme Kurulu ve Kent Konseyi üyelerimize buradan yapmış oldukları

çalışmalar için teşekkür etmek istiyorum. Ayrıca yeni seçilen Sayın Başkan, Yürütme Kurulu ve
arkadaşlarına da bu beş yıllık süreçte yapacağı çalışmalarda başarılar diliyorum. Kendilerine
göstenıiş oldukları alaka için, destek için sonsuz teşekkürlerimi ediyorum. Biliyorum ki gerçekten

Kepez Kent Konseyi bir tabela Kent Konseyi olmayacak. Bundan önce olduğu gibi yine bu süreçte

de kentimizin içinde, beldemizin içindeki sorunlan, halkın ihtiyaç ve taleplerini bizlere diyalog
halinde ulaştıracaklar. Hatta ben Sayın Başkanımız İsmail YAZICI'ya ve Yürütme Kuru]u
arkadaşlara şunu söyledim; dedim ki belli aralıklarla" üçer ay olabilir, üçer aylık siireçte burada tüm
halkımıza belediyemizin çalışmalarını gelip onlara üçer aylık çalışma raporlanmızı sunmaya hazır
olduğumuzu kendilerine bildirdim. Bu süreçte diledikleri takdirde dilediği zaman çıkıp belli
periyotlarla ben belediyemizin çalışmaları ile ilgili Kent Konseyi'mize halkımıza bilgi paytaşmaya

hazır olduğumu da ifade ettim. Büyük bir keyifle onlara çalışmalarımızı meclis üyesi arkadaşlarımız
ile birlikte hazırız. Tabi yaz aylarının gelmesi ile birlikte çok kıymetli coğrafyada yaşıyoruz. Elbette

Çanakkale Boğazının en kıymetli sahili Kepez'de gerçekten ilk beş yıl içinde yapmış olduğumuz
oradaki çalışmalar ile gerçekten Kepez sahili bugün Çanakkaleli hemşerilerimizin büyilk bir
kullandığı uğrak bir kullandıkları alan haline dön§ü. Gerçekten katlanabilir sandalyesini alan,
lıalısını kilimini alan çimin üzerine serip deniz hizmetini ahyor. Biliyorsunuz bizim orada plaj ile
ilgili duşumuz, so}.rınma kabinimiz, tuvaletlerimiz halkrmrzın emrinde. Bunun yanında kahvaltısını
eden, akşam yemeğini yiyen, mutlu Çanakkaleliteri, mutlu Kepezlileri orada, halkın belediyesinde.
sahilde buluşturmak gerçekten çok kıymetli. Bu bölgede de çalışmalarımız, belediye olarak

ça|ışnıalarımız devam ediyor. Sahillerimizi temizliyoruz, çim alanlarımızı temizliyoruz ve oranın
bakınrlarını yapıp halkımızın mutlu, huzurlu bir yaz dönemi geçirmesini çok arzu ediyoruz bu

noktada. Tabi ki yaz döneminde doğal olarak sivrisineklerle, haşerelerle mücadelemiz de söz
konusu. 2020 yılından itibaren biz bu haşere ile mücadele, sinek ile mücadele ekibimizi kurduk.
Başında bir ziraat mühendisi arkadaşımız var. Onlaıın planlamasıyla sadece yaz dönemi değil
bilmenizi isterim ki on iki ay boyunca Kepez'de bu arkadaşlarımız çalışmalannı yiirütüyorlar.
Sadece zannetmeyin ki işte o gezen araç vaı değil bilmenizi isterim. Kış döneminden itibaren o
larva döneminde daha oradaki mücadele on iki ay bolunca devam ediyor ve en az sorun ile
Kepez'de yaz dönemini karşılamaya hazırız. Bu noktada bu konuyu da sizlerle paylaşmak istedim.
Evet değerli meclis üyeleri, değerli kamuoyu, kıymetli biirokatlarımızı 2024 yıIı Haziran ayı
Olağan Meclis Toplantrmızı açıyorum. 2024 yı|ı Mayıs Ayı Olağan Meclis Toplantımızın
tutanakları e-posta ile sizlere gönderildi. Tutanaklarda herhangi maddi ya da herhangi bir hata var
mı? Eğer yoksa okundu olarak kabul edelim mi? AKP Grubu okundu olarak kabul edelim, CHP
Grubu okundu olarak kabul edelim. O halde oylaıınıza sunuyorum, tutanakların okundu olarak
kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkür ederim.
Mcclis gtindemimize geçiyoruz. Gündemi okumak üzere Kaıip Üyemiz Sayın Duygu ÜNAL.
l3uyurun Sayın ÜNAL.

DUYGU ÜNAL: Gündem

l. Kepez Hizmet Gruplan A.Ş. Yönetim Kurulunun gerçekleştireceği Olağan Genel Kurul
toplantısına Belediyem2 hisselerini temsil etrnek iizeıe Belediye Başkaıuna yetki verilmesi
husıuunıuı göri§iilmesi,

fi,



2. 2024 Mali Yıh Gelir Tarifesinin 6.1.2l - Yapı Market maddesinde yer alan ücret
tarifesinin yeniden belirlenmesi hususunrın göri§ülrnesi,

3. Belediyemize ait 17 FS l45 plakah 2006 Model Hyundai Starex marka özel amaçlı
cenaze aracının 18.01,2007 Tarihli ve 26407 say/lı Resmi gazetede yayımlanarak ytidiılilğe
giren; Taşuıır mal yönetrneüğinin

3l. maddesine istinaden Çrdak Belediye Başkaıılığ'na hibe edilmesi hususunun gör§ülınesi,
4. Belediyemiz Meclisinin 06.12.2023 iarih ve 20231128 sayılı Meclis Kararı ile İmar ve

Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: Hl6C-
l8B-2B, Ada: 400, Parsel: 13'de kayıtlı taşınmaz üerinde Trafo Amaçlı li 1000 ölçekli
Uygulama İmar Plan Değişikliğ,i,

5, Belediyemiz Meclisi'nin 02.05.2024 tarih ve 2024148 sayılı karan ile Su Tasamıf
Komisyonuna sevk edilen, su sonmtmun kalıcı çöztimü için mütelif su hawzalanıun yer
belirlemeleri, Atikhisar Barajuıdan su alınması, Çanakkale Belediyesi ve Devlet Su İşleri ile
istişare edilmesi ve su ile ilgili diğer konulann görüşülmesi,

6. Belediyemiz Meclisi'nin 02,05.2024 tarih ve 2024/49 sayılı kararr ile Su Tasarruf
Komisyonuna sevk edilen, su sorunu ile ilgili olarak su tasamıf önlemlerinin alrrıması, kayıp
kaçağın önJenmesi, altyapılann yenilenmesi hususunruı görl§iilınesi,

7. Belediyemiz Meclisi'nin 02.05.2024 tarıh ve 2024150 sayh karan ile Çahşma Komisyonuna
sevk edilen, Kepez sanayisinde kanuna aykın olarak bulunan konteynrIlarda yaşayan
kişilerin hırsızlık, uyuşturucu madde kullanrmı ve çeweye zaıaı verne gibi suçlara
kanşükjan ve bu konulann sanayi esnafinr rahatsrz etmesi hususunruı göri§ülınesi,

8. Belediyemiz Meclisi'nin 02.05.2024 tarıh ve 2024/5l sayıh karan ile Çalışma Komisyonuna
sevk edilen, Türkiye'nin en büyük beldesi Kepez'in ilçe olması hususunun gör$ülmesi,

9 . Belediyemiz Meclis'' ' 2024 Yılr Ağrstos alında yapacağ toplant tarihinin belirlenmesi,
Kapanış.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim Duygu Hanım. Evet, bir önergemiz var. Katip Üyemiz Sayın
Davut YALÇIN.

DAVUT YALÇIN: Çardak Belediye Başkanhğının 06.06.2024 tarih ve 2024155 sayılı meclis
kararı ile Belediyemize hibe edilen l7 AEK 778 plaka numaralı 2006 model Mercedes-Benz marka
otobüsün, 5393 sayılı Belediye Kanunun l5'nci maddesinin "i" bendi hükümlerine istinaden kabul
edilmesi hususunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli kararın alrnmasını arz ve teklif
ederim. Arz ediyorum.

BİROL ARSLAN: Teşekki-ir ediyorum. Evet, önergemizin gündeme alınmasını oy|annıza
surıuyorum, kabul edenler? Oy birtiği ile kabul edilmiştiı, teşekkür ederim. Gündemimize
geçiyoruz. Gündem bir, Kepez Hizmet Grupları A.Ş. Yönetim Kurulunun gerçekleştiıeceği Olağan
Genel Kurul toplantısına Belediyemiz hisselerimi temsil emek üzere Belediye Başkanına yetki
verilmesi hususunun görüşülmesi. BuJurun.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim Mehmet Bey, değerli mecIis üyesi arkadaşlanm belediyemizin
bir tane Belediye Hizmet Grupları A.Ş diye bir şirketi var. Bu şirketin %98 lik hisseleri Kepez
Belediyesine ait ve 28 Haziran tarihinde saat 14.00'de yıllık olağan genel toplantısını
gerçekleştirecek şirketimiz ve bu şirketin olağan genel kurulunda Kepez Belediyesine ait olan
hisseleri temsilen ben şahsıma yetki verilmesi hususu. Bu konuda görüşlerini iletmek isteyen var
nıı? Her yıl bunu mutat yapıyoruz zaten arkadaşlar. Evet görüş belirtmek
oylamaya geçiyoruz gündemimizin birinci maddesi, Samet Bey var mı bir şey?
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SAMET ÖZEL: Yok Başkanım.

BİROL ARSLAN: Tamam, gündemimizin birinci maddesi şirket Kepez Belediyesini temsilen
belediye başkanına yetki verilmesini kabul edenler? Oy birliğinle kabul edilmiştir, teşekkür ederim.
Giindemimizin ikinci maddesi, 2024 MaIi Yılı Gelir Tarifesinin 6.1.Zl-Yapı, Market maddesinde
yer alan ücret tarifesinin yeniden belirlenmesi hususunun görüşülmesi. Temizlik işleri Müdiremiz
Sayın Nihal Yılmaz buyurun lütfen.

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, şöyle toparlayayım arkadaşlar; gelir tarifemiz bir yıl önce Kasım ayında
belirleniyor ama 2024 yılının gelir tarifesi 2023 Kasım'rnda belirlendi. Lakin o tarihten sonra yeni

açılaıı bazı işletmeler var. Bu işletmelere ait olan gelir tarifesini belirlemek iizere temizlik işleri
ekibimiz bize bir bilgilendirme yaptı, biz de bunu Plan ve Bütçe Komisyonuna ihale edeceğiz

arkadaşlar. Konu bundan ibaret sorusu olan veya görüşünü beyan etmek isteyen arkadaşım var mı?
Buyurun lütfen Samet Bey'e bir mikofon alabilir miyiz lütfen.

SAMET ÖZEL Yapı market olarak neleri kapsayacak?

ı]iRoL ARSLAN: Şimdi biz isim olarak telaffuz edelim mi?

SAMET ÖZEL: Samet ÖZEL.

BiRoL ARSLAN: Yok, hayır marketlerin ismini telaffuz edelim mi?

SAMET ÖZELı Yok, hayır.

BİROL ARSLAN: Yani son zamanlarda açılan marketleri kapsıyor buradan isim verirsek olmaz.

Siz tahmin ediyorsunuz, progrıım sonunda meclis sonunda ben size isimleriyle konuyu telaffuz
ederim. Temizlik İşteri Müdiremiz daha da detaylı olarak sizlere bilgi paylaşabilir.

SAMET ÖZEL: Teşekkilr ederim Başkanım.

BİROL ARSLAN: Ben teşekkür ederim. Evet başka bir şey arkadaş|ar? Gündemimizin ikinci
nıaddesinin Plan ve Bütçe Komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyoıum. Kabul edenler? Oy
birliğinle kabul edilmiştir teşekkür ederim. Gündemimizin üçüncü maddesi, Belediyemize ait 17 FS
l45 plakalı,2006 Model Hyundai Starex maıka özel amaçlı cenaze zıracının 18,01.2007 Tarihli ve

26407 sayılı Resmi gazete yayımlanarak yürürlüğe giren; Taşınır mal yönetmeliğinin 3l .maddesine
istinaden Çardak Belediye Başkanlığı'na hibe edilmesi hususunun görüşülmesi, bulı:run Ali Bey.

ALi DALAKLIı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim Ali Bey. Değerli meclis arkadaşlanm konu şöyle, bizim bir
2006 model bir Hyundai Starex cenaze arac|mız var. Çardak Belediyesinin böyle bir cenaze aracına
ihtiyacı varmış yani cenaze aracına ihtiyacı varmış. Onlann da bir san otobüsleri var, İBB'den
aldıkları büyük otobüs var ya on iki metrelik onlann ama maalesef Çardak'ın içinde o otobüs
dönmediği için ondan garajlarında duruyor, hiç kullanmıyorlar. Dediler ki böyle böyle biz bunu
kullanamıyoruz karşılıklı, sizin nasıl olsa iki tane vaı birini bize verebilirsiniz. Biz de önergede,

biraz sonra önergede biz Starexi uygun görürseniz Çardak'a hibe edeceğiz bunun karşılığında da

Çardak'tan on iki metrelik sarı otobüsü önergede bağışını kabul edeceğiz
Buyurun İbrahim Bey.
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İsRAuİNI YÜXSBI, CÖXnrXİZ: Başkanım Slarex'in değeri ile alacağımız otobüsün

kıl,asladığımız zaman otobüsün bizim için daha maddi olarak değerli olduğunu söylemek istiyorum.
bu şekilde Kepez'in hakkını koruduğunuzu bilmenizi istiyorum.

BİROL ARSLAN: Teşekkiir ederim ama şimdi şöyle yani belediyeler birbiriyle hete ki böyle bir
ckonomi ülke ekonomisinin bu sıkıntılı döneminde tutup da karşılıklı, onlar da cenaze aracını almak
için bedel ödemesinler zaten araçları garajda yatıyor ve sonu hurdaya dönecek otobüs bizim de Faik
Bey ile görüştük zaten ulaşım sorumlumuzla, O da bize Başkanım ihtiyaç her geçen gün Kepez'de
yolcu için. Yani şey anlamından bakarsak 2006 ile aldığımız otobüs dediğin gibi hakikaten ama biz
olayın ekonomik tarafında değiliz önemli olan fayda verim anlamında bakarsak daha kıymetli olur.

İsRAuİN{ YÜKSEL GÖKDENİZ: Başkanım aynı şekilde soru işareti kalkamaması adına

söyledim.

ı]İRoL ARSLAN: Teşekkür ederim, evet Kürşat Bey.

E,RKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkanım şimdi okuduğunuz kanunda ben eğer yanlış

anlamadıysam takas diyor, biz önergede hibe olarak, Çardak Belediyesi'ne hibe olarak verilmesini
onaylıyoruz. Eğer ben yanlış anlamadıysam bu iki önergeyi birleştirip tek bir maddede bu plakalı

araç ile bu plakalı araç takas edilir diye alırsak. Uygulama hatası yapılmış orada diye düşünüyorum.

BİROL ARSLAN: Yok, onlar bize hibe etme konusunda meclis kararı aldılar biz de önergede

birinci önergede biz de onlara hibe etme konusunda a|acağız. Yani biz bir ömeğin x belediyeye

değil de bir firma da bize Kepez Belediyesine ya da bir şalus, Kürşat Ertiirk Bey belediyemize bir
araç hibe etse bununla ilgili kabul etmeden önce biliyorsunuz ki biz bu hibeyi meclis kararıyla

kabul ediyoruz. Yani bugün yaptığımz gibi Çardak Belediyesinin bize hibe etmek istediği dün

onların meclisinde onaylandı onlar da bu bize hibe ettiler bize hibe etme karannı aldılar, biz de

şimdi bu maddede onlara Starexi hibe etme karannı alıyoruz. Önergede de biz onlardan otobüsü

hibe alma karannı alacağız. İkisi ile de a}.rı a}.rı meclis karan almamız gerekiyor.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Tamam benim konu ile bir sıkıntım yok ben uygulamada sıkıntı
olmasın dedim.

BİROL ARSLAN: Evet teşekkür ederim. Arkadaşlar o halde oylamaya geçiyorum gündemimizin

i,içüncü maddesi, l7 FS l45 plakalı 2006 model Hyundai Starex özel amaçh cenaze aracının Çardak
Belediyesine hibe etmeyi kabul edenler? Teşekkür ediyorum, oy birlii ile kabul edilmiştir,
Gündemimizin dördüncü maddesi, Belediyemiz Meclisinin 06.12.2003 tarih ve 20231128 sayılı
Meclis kararı ile İmar ve Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen, Belediyemiz Cumhuriyet
Mahallesi, Pafta:H l6C- l 8B-2B, Ada:400, Parsel:13'de kayıth taşınmaz üzerinde Trafo Amaçlı
l/l000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. Evet komisyon başkanımız buyurun lütfen. Evet
Iınar komisyonumuza sevk etmişıik. İmar komisyonumuz konulu inceledi ve şimdi İmar komisyon
başkanımız bize komisyon raporunu okuyor.

BURÇİN SOYSAL: Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, 400 ada 3 parsele ilişkin l/l000
ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği,

Belediyemiz meclisinin 06
Konrisyonu'na incelenmek üzere s
Ada: 400. Parsel: l3'de kayıtlı taşı

.12.2023 taih ve 20231128 sayılı karan ile İmar ve Bayındırlık
evk edilen, Beldemiz, Cumhuriyet Mahallesi Pafta: Hl6Cl8B2B,
nmaz üzerinde Trafo Amaçlı l/l000 ölçekl''W*"
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Değişikliği talep edilmektedir. Uygulama Imar Plan Değişikliği dosyası l7.05.2024 tarihinde
incelenerek sonuçlanmış olup,

Yapılan incelemede, onaylı Uygulama İmar Planında; "Cami Alanında" kalan alanda;

UEDAŞ tarafından bölgedeki enerj i ihtiyacını karşılamak amacıyla 3mi8rn ebadında,24 m2 ynz
ölçümünde bir adet "Trafo Alanı" alanı ayrılması talep edilmiştir. Mevcut camii yapısında 6306
sayılı Afet Riski Alındaki Alanların Dönüştürülmesi kanunu kapsamında işlem yapıldığından, talep

edilen tralonun yeni cami projesi ile birlikte planlanması veya trafo alanı için alternatif alan
araştırılması gerekçeleriyle komisyon üyelerince,

3l94 sayılı İmar Kanunun 8/b maddesine istinaden oy birliği ile reddine karar verilmiştir.
Belediye Meclisine arz olunur. l7 .05.2024

BIROL ARSLAN: Evet komisyon başkanımıza teşekkiir ediyorum. Görüş beyan etmek isteyen var
nıı? Oylamaya geçiyoruz, gündemimizin dördüncü maddesini kabul edenler? Önce kabul edenler

diyeceğiz. Reddedenler? Oy birliği ile reddedilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimizin beşinci
n,ıaddesi, Belediyemiz Meclisi'nin 02.05.2024 taıih ve 2024148 sayılı karan ile Su Tasarruf
Konrisyonuna sevk edilen, su sorununun kalıcı çözümü için muhtelif su kaynaklannın yer
belirlemeleri, Atikhisar Baraj ından su alınması, Çanakkale Belediyesi ve Devlet Su İşleri ile istişare
edilmesi ve su ile ilgili diğer konuların görüşülmesi, evet değerli meclis üyeleri, değerli kamuoyu
bir önceki meclisimizde bir komisyon kurmuştuk bu noktada. Komisyonumuz 28 Mayıs ve 6

Haziran olmak üzere iki toplantı gerçekleştirdik teşekkiir ediyorum katılan aıkadaşlanma ve

komisyon kararı alındı şimdi komisyon başkanımız okuyor buyurun lütfen.

Ülılİr CaXln: Belediyerniz Meclisinin 02.05.2024 gin ve 2024148 sayıh kaıaıı ile Su Tasarruf
Komisyonuna sevk edilen, Kepez Belediyemizdeki en büyiik sorunlardan biri olan su sorununun
kalıcı çözümü için muhtelif su havzalarının yer belirlemeleri, Atıkhisaı Baraj ından su alınması,

Çanakkale Belediyesi ve DevIet Su İşleri ile istişare edilmesi ve su ile ilgili diğer konular için Su
'l'asarruf Komisyonu 28.05.2024 tarihinde toplanmış olup Komisyon Başkanı olarak Sayın Ümit
CANER seçilmiştir.

Yukarıda belirtilen konular ile ilgili olarak istenilen bilgi ve belgelerin incelenmesine devam
edildiğinden konunun komisyonda kalmasına oy birliği ile kaıar verilmiştir.

Belediye Meclisine arz olunur. 06.06.2024

BİROL ARSLAN: Evet komisyon başkanımıza teşekktir ediyorum. Komisyonumuz iki kez
toplannıış bir kere ilk toplantısında kendi içerisinde görev bölümü yapmış ikinci toplantısında ise

çalışmalara başlamıştıı. Komisyonumuzun bize raporu, görüşmeleri ve incelemeleri devam ettiği
yönünde. Dolayısıyla komisyonda kalması için bize bilgilendirmeleri var. Evet görüş var mı
arkadaşlar? O halde giindemimizin beşinci maddesinin komisyonda kalmasını oylarınıza
stınuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimizin altıncı
nıaddesi. Belediyemiz Meclisi'nin 02.05.2024 taıih ve 2024149 saylı kararı ile Su Tasarn_ıf
Konıisyonuna sevk edilen, su sorunu ile ilgili olarak su tasamıf önlenmelerinin alınması, kayıp
kaçağınııı önlenmesi, altyapının yenilenmesi hususunun görüşülmesi, buyurun komisyon
başkanımız.

Ünıir caııpn: Belediyemiz Meclisinin 02.05.2024 gijn ve 2024149 sayılı kararı ile Su Tasam.ıf
Konıisyonuna sevk edilen, Kepez Belediyemizdeki en büyük sorunlardan biri olan
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ilgili olan su tasamıfları önlemlerinin alınması, kayıp kaçağın önlenmesi, altyapılann yenilenmesi
koııulan için Su Tasarruf Komisyonu 06.06.2024 tarihinde topianmış olup, bahse konu hususların
incelenmesi devam ettiğinden konulann komisyonda kalmasına oy birliği ile karar verilmiştir.
Belediye Meclisine arz olunur, 06.06.2024

BİROL ARSLAN: Evet teşekkür ediyorum komisyon başkanımıza, bir önceki gündemimiz gibi
altıncı maddemizde de yine komisyon görüşmeleri ve incelemeleri komisyonda devam ettiği için
altıncı nraddenin de komisyonda kalmasını talep ediyorlar. Var mı arkadaşlar görüş beyan eden? O
halde gündemimizin altıncı maddesinin komisyonda kalmasını kabul edenler? Oy birliğinle kabul
edilmiştir. Teşekkür ederim. Komisyonumuza da çalışmalarında başarılar diliyorum, gerçekten
hepimiz için çok kıymetli bir çalışma inşallah buradan giizel sonuçlar çıkaracağız. Evet
gündemimizin yedinci maddesi, Belediyemiz Meclisi'nin 02.05.2024 taih ve 2024150 sayılı kararı
ile Çalışma Komisyonu sevk edilen, Kepez sanayisinde kanuna aykırı olarak bulunan
konteynırlarda yaşayan kişilerin hırsızlık, u},ı]şturucu madde kullanımı ve çeweye zarar verme gibi
suçlara karıştıklan ve bu konuların sanayi esnafını rahatsız etmesi hususunun görüşülmesi, evet
komisyon başkanımızı dinliyoruz.

MEHMET YAMAN: Belediyemiz Meclisinin 02.05.2024 gnn ve 2024139 sayılı kararı ile Meclis
gündemine alınan ve 02.05.2024 gnnve 2024/50 sayılı kararı ile Çalışma Komisyonuna incelenmek
üzere sevk edilen, Kepez sanayi bölgesinde bulunan konteynerlerde yaşayan kişilerin çevreye
verdiği rahatsızlık konusu ile ilgili Çalışma Komisyonu 27 .05.2024 gün ve saat l 1 :30'da toplanarak
yukarıda belirtilen konu komisyonumuzca incelenerek aşağıdaki karaı alınmrştrr.

Sanayi Bölgesinde Kurban Kesim alanı etrafinda gecekondu niteliğinde bulunan yapıların
boşaltıln-ıası hususunda tebliğ yapılması ve sonrasında Belediyemiz tarafından kaldırılması
komisyon üyelerince, oy birliği kabul edilmiştir. Belediye Meclisine arz olunul. 27.05.2024.

BİROL ARSLAN: Evet teşekkür ediyorum. Bu konu hakkında görüşlerini belirtmek isteyen
arkadaşım var mı giindemin yedinci maddesiyle ilgili? O halde oylamaya geçiyorum. Komisyon
ı,aporunda okunduğu gibi gündemimizin yedinci maddesi, kaldırılması ve yıkılması konusunda
kabul edenler? Evet sayalım lütfen. On beş kabul. Reddedenler? Çekimser? Evet, tabi şimdi böyle
bir karar çıktığ için öncelikle komisyon raporunda oy birliğiyle dediğiniz komisyon başkanımız
isimleri okur musunuz.

MEHMET YAMAN: Oy birliği.

BiRoL ARSLAN: oy birliği. Komisyonda kabul.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Ben katılmadım.

BiRoL ARSLAN: Evet ben bu noktada kamu oyunu bilgilendirmek isterim şimdi bizden önceki
yönetim döneminde sanayi bölgemizde bir alanda ekonomik sıkıntısı olan ailelere orada evler vardı
onun yanına geçen dönemde eklenenlerde oldu ama maalesef içlerinde bazı srkrntılı kişiler var.
Maalesef alkol alıp gece o bölgede uyuşfurucu alıp bu bölgede sorun yaratıyorlar ve emniyet her
gece orda onlarla da bayağı sorun yaşıyor, onlann yarattıklan problemlerle ilgili. Bu konuda geçen
ayki nreclisimizde Sayın İbrahim Yüksel GÖKDENİZ bir komisyon kurulup o bölgedeki sorunun

çözümüyle ile ilgili bir önerisi oldu. Komisyon kurduk o komisyon böyle bir karar aldı ve geldi
meclisimize biz de istemiyoruz böyle bir şeyi ama yarattıklan tehlike çünkü orada maalesef orada

işletmelerde var yani o al
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bir aıeşle. yangıııla sanayide ciddi sorun yaratacaklar. Bu noktada o bölge esnafimızın çok ciddi

şekilde CİMER'e şikayetleri oldu. CİMER Valilik kanalıyla bu noktada Valilik kanalı da bu konuyu

önem ve hassasiyetle takip ediyor. Onların da ricası buranın temizlenmesi yönünde. Valilik ve

konıisyonumuz ardından da meclisimizin kararıyla böyle bir sonuç ama çünkü olay maksadını aştığı

için böyle bir karar almak zorunda kaldık. Hayırlısı olsun. Teşekkür ederim Mehmet Bey. Oylamayı
yaphk zaten, buyurun sizin bir tane daha mı var?

MEIIMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BIROL ARSLANı Evet arkadaşlar malum Temmuz ayı meclisimiz yok, tatil ayı bir sonraki
ay Ağustos ayına meclis tarihini belirliyoruz. Bürokratlanmızın önerisi 7 Ağustos Çarşamba. Nasıl
takvimleriniz uygun mu? AKP grubu uygun, CHP grubu uygun. Saat öneriniz var mı? 14:00 aynı
saat. Gündemimizin dokuzuncu maddesi Ağustos ayl olan meclis toplantımız 7 Ağustos Çarşamba
giinü saat l4.00 Turhan Mildon tesislerinde yapılmasını oylanruza sunuyonım. Kabul edenler? Oy
birliğiyle kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Evet önergeyi alabilir miyim Davut Bey? Bir tane
önergemiz var, önergemize geçiyoruz arkadaşlar. Meclis Başkanlığına, Çardak Belediye
Başkanhğının 06.06.2024 tarih ve 2024155 sayılı meclis karan ile Belediyemize hibe edilen 17
AEK 778 plaka numaralı 2006 model Mercedes-Benz marka otobüsün, 5393 sayılı Belediye
kanunun l5'nci maddesinin "i" bendi hükümlerine istinaden kabul edilmesi
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MEHMET YAMAN: Bir tane daha var Başkanım.

BiRoL ARSLAN: Çahşma komisyonu. Evet gündemimizin sekizinci maddesi, Belediye
Meclisi'nin 02.05.2024 tarih ve 2024l5l sayıl,ı kararı ile Çalışma Komisyonuna sevk edilen.

Türkiye'nin en büyük beldesi Kepez'in ilçe olması hususunun görüşülmesi,

MEHMET YAMAN: Kepez Belediyesi Çalışma Komisyonu raporu, Belediyemiz Meclisinin
02.05.2024 gnn ve 2024139 sayılı kararı ile Meclis gündemine alınan ve 02.05.2024 giin ve 2024151

sayılı kararı ile Çalışma Komisyonuna incelenmek üzere sevk edilen, Kepez Beldesinin İlçe olma

konusu ile ilgili Çalışma Komisyonu 27 .05.2024 gün ve saat 1 1 :00'de ilk kez toplanmış ve Mehmet

YAMAN oy birliği ile Komisyon Başkanı olarak seçilmiştir. Konu komisyonumuzca incelenerek

aşağıdaki karar alınmıştır.

Söz konusu Kepez Beldesini İlçe olma hakkındaki konu Çanakkale Valiliği ve Çevre

Şehircilik ve iktim Değişikliği İı vuaurıtigti ile görüşmelerin yapılması ve gerekirse resmi

1,azışmaların yapılabilmesi sebebiyle komisyon üyelerince, oy birliği ile komisyonda kalmasına

karar verilmiştir. Belediye Meclisine arz olunur. 27.05.2024

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkür ederim komisyon başkarumıza bu konuyla da ilgili de değerli

kaını_ı oyunu bilgilendirmek istiyorum. Bir önceki meclisimizde yine AKP meclis üyesi sayılın
ibrahim Yüksel GÖKDENiZ'in bir dilekçesi olmuştu ve önergesi olmuştu, önergede Kepez'in ilçe
olması konusunda hadi dedi hep birlikte bir başlangıç yapalım ve bir komisyon kurduk. Çalışma
komisyonuna havale ettik, komisyonumuz toplandı ve çalışmalarına devam ediyor. Bu noktada

komisyonda kalması yöniinde bir komisyon karanmız var. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım

var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin sekizinci maddesinin komisyonda kalmasını

kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Giindemimizin dokuzuncu maddesi,

Belediyemiz Meclisi'nin 2024 Yılı Ağustos ayında yapacağı toplanh tarihinin belirlenmesi,

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Öneriniz?



Mc.clis lleyetince görüşülerek gerekli kararın alınmasını arz ve teklif ederim.07.06.2024. Evet
gtindemimizin üçüncü ınaddesinde de görüştüğümüz üzere biz kendilerine bugün Starex marka
aracı lıibe ettik. Dün de onların meclisinde onlar da bize bir Mercedes Benz marka otobüsü hibe
etnıc kararı aldılar. Biz şimdi onlann hibelerini önergede kabul edeceğiz. Bizim Starex marka
bugün onayladığımız gündemimizin üçüncü maddesinde ise bir sonraki meclisinde Çardak
Belediyesi onaylayarak onlar da hibeyi kabul edecekler. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var
nıı? O halde önergeyi oylarınıza sunuyonım, l7 AEK 778 plakalı Çardak belediyesine ait otobüsü
belediyemize olan hibesini kabul edenler? Oy birliğinle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.
Değerli meclis üyesi arkadaşlarım Temmuz ayında meclisimiz yok ama olağanüstii bir durum
oluşursa hep birlikte toplanırız, çağn iizerine. Evet İbrahim Bey buyurun.

İnnarlİlıl YÜKSEL CÖX»EXİZ: Başkanm geçen mecliste siz konulan belirleyin, hep beraber

toplantı salonunda bürokratlar bu konularla ilgili size sunum yaparlar, orada hep birlikte Kepez'in
menfaatlerini bir tık nasıl yukarı çıkarabiliriz demiştiniz. Herkesin önünü açmıştınız, bu geçen bir
aylık süreçte kurum müdürleri ile istişare ettim sorunlaıla ilgili görüştüm arkadaşlan isimleriyle
belirınıek istiyorum. Fen İşleri Müdürü Nurdoğan BİLGİÇ, Zabıta Müdürü Cem MATARA, Destek

t,Iizmetleri Müdürü Ali DALAKLI, Yazı İşleri Müdürii Mehmet BOYRACI, İmar Müdürümüz

Müjgan KAYALI. Personel Müdürü Yılmaz ÜZDEN ve Park ve Bahçeler Müdürü Ömer TUNCA.
Bu arkadaşlarla görüşme imkanım oldu ve bu arkadaşlann bize yardımcı olmaları konularında

şeffaf olmaları konularında huzurunuzda teşekkür etmek istiyorum.

BİROL ARSLAN: Ben size teşekkür ederim. Gerçekten çabanız kıymetli, Bundan sonra da henı

saynıış olduğunuz bürokratlarımız, hem de diğer arkadaşlaıımız her zaman sizlere yardımcı olmaya
lıer zaman sizin sorunlarınızr çözmeye hazır|u, Başta ben olmak iizere her zaman kapım açık şeref
verirsiniz hiç bu konuda tereddüttünüz olmasın. Toplantının bitiminde size bir bilgi paylaşacağım

al"rılmazsanız bir dakikanızı alacağım lütfen. Evet değerli meclis üyeleri Haziran ayı olan meclis
toplantımızı gerçekleştirdik. Almış olduğumuz kararların Kepezimize hayırh olmasını diliyorum.
Bir de brı hafta sonu biliyorsunuz yükseköğretim kurumlarına giriş sınavı vaı yani YKS sınavı var.

Bu sınava katılacak olan tüm öğrenci kardeşlerimize, evlatlanmıza da buradan başarılar diliyorum.
Önün-ıüzde ki meclise kadar herkese sağlık diliyorum, mutluluk diliyorum, huzur diliyorum.
Gü,iişmek :J,zere. 07 .0 6.2024

Birol ARSLAN Duygu ÜNaL Davut YALÇIN

Belediye Başkanı MeclMeclis katibi


